



Notified Body No 1023
INSTITUTE FOR TESTING AND CERTIFICATION, Plc
Trida Tomase Bati 299, Louky, 763 02 Zlin, CZECH REPUBLIC

CERTIFICATE OF CONFORMITY OF THE FACTORY PRODUCTION CONTROL

No 1023–CPR–1109 F

Construction product type: **Flexible Tanking System Frischbeton-Verbundsystem:**
• **Planotite XF**

Placed on the market under the name or trade mark of: **WBA Abdichtungssysteme GmbH**
Cuxhavener Str. 7, 28197 Bremen, Germany
VAT: DE 32-4702286

Manufactury plant: **COD-1109**

Relevant standard(s): **EN 13967:2012** Flexible sheets for waterproofing - Plastic and rubber damp proof sheets including plastic and rubber basement tanking sheet - Definitions and characteristics

Final Report No: **753501991 / 2021**

Certificate first issued on: **2021-02-04**

Notified Body No 1023, in compliance with Regulation (EU) No 305/2011 (CPR), attests that:

- All provisions relating to the Assessment and Verification of Constancy of Performance (AVCP) described in Annex ZA of the above harmonized standard(s) under AVCP **system 2+** have been applied
- The Factory Production Control has been assessed to be in conformity with the applicable requirements.

The findings from the initial inspection of the manufacturing plant and factory production control are summarized in the above mentioned Final Report.

This certificate remains valid as long as neither the harmonised standard, the construction product, the AVCP methods, nor the manufacturing conditions in the plant are modified significantly, unless suspended or withdrawn by the Notified Body.



Date of issue: **2021-02-04**




Mgr. Jiří Heš
Representative of Notified Body No 1023



Notifizierte Produktzertifizierungsstelle Nr. 1023
INSTITUT FÜR PRÜFUNG UND ZERTIFIZIERUNG, AG
Tomas Bata Str. 299, Louky, 763 02 Zlín, TSCHECHISCHE REPUBLIK

ZERTIFIKAT DER KONFORMITÄT DER WERKSEIGENEN PRODUKTIONSKONTROLLE

Nr. 1023-CPR-1109 F

Produkttyp: **Flexibles Tanksystem Frischbeton-
Verbundsystem:**
• **Planotite XF**

Produkt vermarktet: **WBA Abdichtungssysteme GmbH**
Cuxhavener Str. 7, 28197 Bremen, Deutschland
ID: DE 32-4702286

Ort(e) der Herstellung: **COD-1109**

Relevante Norm: **EN 13967:2012** Abdichtungsbahnen - Kunststoff- und Elastomer-
bahnen für die Bauwerksabdichtung gegen Bodenfeuchte und Wasser
- Definitionen und Eigenschaften

Schlussbericht Nr.: **753501991 / 2021**

Das Zertifikat wurde zum ersten Mal ausgestellt an: **2021-02-04**

Die Notifizierte Produktzertifizierungsstelle Nr. 1023, in Übereinstimmung mit der Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates (EU) Nr. 305/2011 idgF, bestätigt hiermit, dass:

- alle Vorschriften über die Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit beschrieben im Anhang ZA der oben genannten harmonisierten Norm/en entsprechend **Bewertungssystem 2+** angewandt werden,
- die werkseigene Produktionskontrolle alle darin vorgeschriebenen Anforderungen erfüllt.

Die Beschreibung der Daten und Erkenntnisse aus der Inspektion der werkseigenen Produktionskontrolle sind in der oben genannten Schlussbericht aufgeführt.

Dieses Zertifikat bleibt gültig, solange sich die in der harmonisierten Norm genannten Prüfverfahren oder Anforderungen der werkseigenen Produktionskontrolle zur Bewertung der Leistung der erklärten Merkmale nicht ändern, das Produkt oder die Herstellbedingungen im Werk nicht wesentlich geändert werden, und der Hersteller ergeht sich der laufenden Überwachung der werkseigenen Produktionskontrolle.



Ausstellungsdatum: **2021-02-04**



Mgr. Jiří Heš
Vertreter der Notifizierte Stelle Nr. 1023